
Svar på en enkel fråga från Hans-Åke Scherp (V) om kommunens 
beredskap mot våldsbejakande extremism

Hans-Åke Scherp ställer i en enkel fråga till undertecknad, följande frågor:

1. Hur är det med den kommunala beredskapen vid förhöjd hotnivå för terrorism som Säpo 
fastställt? 

2. Har kommunen någon handlingsplan mot våldsbejakande terrorism som den nationella 
samordnaren rekommenderar?

1. Kommunens kunskap är hög och den politiska majoriteten var tidigt ute i frågan

Kommunen arbetar aktivt med frågan. Den politiska majoriteten la redan i början av året ett politiskt 
initiativ; ”Ökad kunskap om radikalisering och våldsam extremism”. 

Där finns tre punkter:

1. kartlägga de insatser som idag görs när det gäller att förebygga radikalisering och 
rekrytering till våldsbejakande extremistiska grupper

2. tillsammans med andra aktörer kartlägga vilka möjligheter det finns att arbeta 
förebyggande mot radikalisering

3. ta fram förslag på hur Karlstads kommun kan arbeta med dessa frågor framåt 

På KU i november gjordes en återrapport av främst de två första punkterna i initiativet. Under året har 
flera kunskapshöjande insatser genomförts vilket är en förutsättning för att veta vad som konkret 
behöver göras framåt. Samarbeten med andra berörda aktörer finns. Inte minst med Polisen. 

2. Kommunens handlingsplan tas fram nu 

Punkt tre i det politiska initiativet handlar om att ta fram en handlingsplan för kommunen i frågan. 
Den tas fram just nu. Det är viktigt att den är väl förankrad i alla förvaltningar för att genomslaget ska 
bli så bra som möjligt och därför har det tagit tid att ta fram den. 
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